
 

 

 

Enkel fråga till Tekniska Nämndens 

ordförande Lena Karlsson Engman  

ang. Scharinska villan 

Till Umeå kommunfullmäktige 

2015-05-25 

 

Tekniska nämndens presidium har dragit undan mattan för Umeå 

studentkårs möjlighet till verksamhet i Scharinska villan. Detta har skett 

genom att frågan om kårens andrahandshyresgäst har fattats av 

tjänstepersoner på delegation och inte av folkvalda i nämnden. 

Kommunallagens andemening är att frågor av större principiell vikt för 

kommuninvånarna ska beslutas av de folkvalda. 

 

Därmed har (S) och (M) dragit undan mattan för kåren att behålla 

Scharinska villan som kårhus. Kommunen frångår därmed det 

ursprungliga löftet mellan staten och kommunen om att Umeås studenter 

ska kunna driva Scharinska villan som kårhus till förmånliga villkor. 

Samtidigt smiter Tekniska nämndens presidium ifrån det politiska ansvaret 

för sitt agerande. 

 

Många i Umeå upprörs över detta svek mot studenterna och Umeås 

student- och kulturliv. Om kårhuset Scharinska försvinner finns en 

påtaglig risk för att studenterna isoleras kring universitetsområdet och de 

många fruktbara mötena och kontakterna mellan unga studerande och 

andra unga umebor upphör. Vänsterpartiet tycker att Scharinska som 

mötesplats varit och är en viktig orsak till den progressiva öppenhet som 

finns i Umeå. 

 

 

Fråga: 

 

- Anser du att studenternas och medborgarnas tillgång till 

kulturskatten Scharinska villan är av större vikt för 

kommuninvånarna? 

 

 

Ulrika Edman 

Vänsterpartiet
 


